
SAMENWERKINGSVERBANDEN mei 2018
(vast agendapunt, informatief, commissie RVB)
CRVB 11 september 2018, agendapunt xx.

Burgemeester Heiliegers
Veiligheid [VRK <Algemeen Bestuur en BestuursCommissie Openbare 
Veiligheid> + Politie + Driehoek]

IMV
Ter informatie. Het Integraal Meerjarenbeleidsplan Veiligheid 2019-2022 Noord-
Holland (hierna: IMV) heeft als doel een bijdrage te leveren aan de veiligheid van 
mensen die wonen, werken en verblijven in de gemeenten van de eenheid Noord-
Holland. De Politiewet schrijft voor dat de burgemeesters en hoofdofficier van justitie 
het beleidsplan voor de eenheid eens per vier jaar vaststellen. De burgemeester 
hoort vooraf de gemeenteraad over het ontwerp beleidsplan. De gemeenteraden van 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude alsook Haarlemmermeer krijgen de mogelijkheid 
haar zienswijze op het ontwerp IMV te geven, voordat het wordt vastgesteld in het 
Regionaal Bestuurlijk Overleg Politie (RBOP) van 22 november 2018. 
Al eerder is de gemeenteraad geïnformeerd en zijn bewoners en andere 
stakeholders gehoord. In het IMV zijn vier geprioriteerde thema’s opgenomen, 
waarop een integrale impuls of intensivering op het niveau van de eenheid Noord-
Holland noodzakelijk en mogelijk is. De geprioriteerde thema’s zijn:

1. Aanpak van criminaliteit met een ondermijnend effect op de samenleving.
2. Versterken ketensamenwerking tussen het zorg- en het veiligheidsdomein.
3. Contraterrorisme en tegengaan van polarisering, radicalisering en 

extremisme.
4. Aanpak cybercrime en gedigitaliseerde vormen van criminaliteit.

Het IMV legt de focus op een programmatische invalshoek waarin de volgende 
elementen dominant zijn:

 Vergroten van bewustzijn over ondermijning.
 Verbeteren informatiepositie.
 Informatiedeling en samenwerking.
 Vergroten van de weerbaarheid.
 Professionaliseren van de signaalaanpak en ontwikkelen van de fenomeen 

aanpak.

Binnenkort ontvangt u de uitgewerkte versie.

MRA [Metropool Regio Amsterdam - Algemeen bestuurlijk]
 Geen overleg geweest.

BIO/Burgemeesterskring [Bestuurlijke informeel overleg]
 Geen overleg geweest.



Wethouder Graal
GBKZ 
(Overleg gepland in juni 2018 en december 2018)
In het overleg van juni zijn de jaarcijfers 2017 vastgesteld. De jaarrapportage is ter 
informatie naar de raad gestuurd. De overgang van de belastingverwerking van 
GBKZ naar Consensus (Hlmr) is gestart. In verband met de fusie zal een nieuwe GR 
moeten worden opgesteld.

AVA Polanenpark 
(Overleg gepland in april 2018 en okt/nov 2018)
Overleg gepland op 18 oktober 2018.

Meerlanden (bestuurlijk)
Bestuurlijk overleg zal samen met Haarlemmermeer worden gepland.

PFO Natuur en Milieu
Geen overleg geweest

PFO Verkeer en Vervoer Zuid-Kennemerland
(overleg gepland in maart, juni en november 2018)
Volgend overleg is november 2018.

PFO Waterketen
(Overleg gepland in maart en september 2018)
 Het volgend overleg is medio september 2018 gepland.

Schiphol [waaronder: Omgevingsraad Schiphol en de Bestuurlijke Regie 
(BRS)] 
In juli is er een ORS informatieve bijeenkomst geweest voor de nieuwe wethouders. 
Door H. Alders is de rol/taken van de ORS toegelicht. 
De MER rapportage over de luchtvaartnota 2020-2040 (Schiphol en Lelystad) is nog 
niet beschikbaar. Door de 2e kamer zijn een aantal moties ingediend en 
aangenomen om een brede maatschappelijke participatie rondom de Luchtvaartnota 
te realiseren.

PFO Rijnland (samen met Haarlemmermeer)
Overleg gepland in 4e kwt 2018.

Recreatieschap (AB)
Het gebied rondom Fort Benoorden wordt opnieuw ingericht. Een van de 
mogelijkheden is het plaatsten van ‘Tiny Houses’ in dit gebied. Zodra er meer  
duidelijkheid is over wat men met dit gebied wil wordt dit opnieuw bekeken.

Staatsbosheer is niet van plan mee te werken aan de mogelijkheden van ‘Natuur 
begraven’ in de Houtrakpoler. Dit wordt betreurt voor de AB leden en wordt 



bestuurlijke opschaling  voorgesteld. Het AB neemt nu nog geen besluit en schuift dit 
door naar de volgende vergadering.

De verplaatsing van Pontveer zijkanaal C naar Schoteroog lijkt niet door te gaan door 
een tekort van 38.000. Bij de provincie zijn nieuwe subsidie mogelijkheden voor 
recreatieve verbindingen. Het AB besluit om eerst te onderzoeken of van deze  
nieuwe subsidie regeling gebruik kan worden gemaakt.
Het AB heeft besloten om zonne-energie in eigen beheer op te wekken en 
zonnepanelen te plaatsen op de daken van boerderij Zorgvrij en het beheerkantoor 
van RNH. 

Het AB heeft ingestemd met het proces koersdocument Visie Spaarnwoude Park 
2040. 

De jaarrekening 2017, begrotingswijzigingen 2018 en begroting 2019 SGP en SMG 
worden ongewijzigd vastgesteld.

De programmabegroting SPW 2019 wordt met scenario 2 vastgesteld. Dit is in 
afwijking van het voorstel om scenario 3 te kiezen. Zowel Haarlem, de Provincie en 
Amsterdam zien het belang van het in stand houden van het SPW maar willen eerst 
de Visie bespreken.



Wethouder Van Haeften

Portefeuillehoudersoverleg GR Onderwijs/Vroegtijdige School Verlaters
Niet bijeen geweest

Bestuurlijk Overleg Arbeidszaken
Voortzetting Regionaal Werkbedrijf/verkenning Regionaal Platvorm Arbeidsmarkt 
(RPA) (ter bespreking)
Het Regionaal Werkbedrijf is een platform waarin werkgevers, werknemers en 
recentelijk ook de onderwijssector samenwerken. Het regionaal werkbedrijf wil graag 
in samenwerking met AMRO/Keten MT/BOA onderzoeken of doorontwikkeling naar 
een RPA interessant is.
De vraag ligt voor of het BOA zich kan vinden in het voorstel om een dergelijk 
onderzoek te doen.
Gemeente Heemskerk vindt het een goed idee om de vorming van een RPA te 
onderzoeken en om met werkgevers en de onderwijssector te overleggen. Er moet 
worden aangesloten op de bestaande provinciale subsidies. Het is de vraag wat de 
rol van het BOA wordt als het RWB van vorm verandert. De bestuurder is van mening 
dat een BOA altijd nodig voor het vaststellen en bespreken van gemeentelijk beleid. 
Ook is het van belang om als bestuurders en UWV onderling zaken voor te kunnen 
bespreken.

STOPOZ
Niet bijeen geweest

Portefeuillehoudersoverleg Wonen (RAP)
31 oktober 2018 vindt de raadsbijenkomst RAP plaats.

Portefeuillehoudersoverleg RO
Heeft niet plaatsgevonden

REO
-

Portefeuillehoudersoverleg Sociaal Domein
Voorstel is gedaan om Veilig Thuis dichterbij te halen en onder te brengen in een 
Gemeenschappelijke Regeling (GR). Een aparte GR is vanwege de schaalgrootte 
geen optie. Aansluiting bij de GR van de Veiligheidsregio Kennemerland (VRK) is 
dan het meest passend omdat:

 er raakvlakken zijn met andere taken onder de VRK, zoals de 24/7 
dienstverlening;

 het aansluit bij eisen van de Inspecties; 
 de VRK ervaring heeft met zelfstandige units in de regeling zoals het 

veiligheidshuis. 
 VT is een kleine stichting en moet backoffice diensten zoals ICT, HRM en 

financiën zelfstandig organiseren. Deze ‘stand- alone’ situatie maakt de 
organisatie extra kwetsbaar. VT is de enige zelfstandige stichting in Nederland 
die geen samenwerkingsafspraken met andere organisaties heeft gemaakt. 



De Raad van Toezicht van VT geeft in de evaluatie aan dat zij een 
samenwerkingsverband voor de backofficezaken met organisaties in hetzelfde 
domein, wenselijk vinden. De VRK heeft ervaring met samenwerking met 
gemeenten (rol, taken en verantwoordingswijze inclusief financiering en is 
zodanig groot dat zij aan een warme bedrijfsvoeringsschil kan voldoen.

 VT voldoet aan het afwegingskader van verbonden partijen en de VRK is 
reeds een bestaande verbonden partij.

Conclusie PFO
Door verschillende leden van het PFO zijn kanttekeningen geplaatst bij de 
reikwijdte van het onderzoek en de focus op het onderbrengen bij de VRK. De 
onderzoeksopdracht wordt dan ook aangepast als volgt:

 Er wordt uitgegaan van de GR als besturingsmodel;
 Daarbij wordt gekeken naar twee varianten: de bestaande GR VRK of een 

nieuwe GR waar mogelijk ook andere onderdelen op het snijvlak van zorg 
en veiligheid worden ondergebracht;

 Er wordt een werkbezoek georganiseerd naar Tilburg waar de laatste 
variant is te vinden;

 Het bestuur van Veilig Thuis wordt hierbij betrokken.

GR Paswerk
Toekomstig gebruik van het pand
Als vervolg op de in het rapport “Toekomst sociale werkvoorziening Paswerk“  
uitgewerkte opties, is door het bestuur besloten om de werkzaamheden van Paswerk 
binnen het pand voort te zetten en de vrijkomede ruimte te verhuren.
In het rapport staat:  “Er wordt gekozen voor de definitieve scheiding van gebouw en 
terrein ten behoeve van verhuur, waarbij het gebouw moet worden aangepast”. 
In het rapport wordt aangegeven dat de beschikbare huisvesting voor verhuur, 
tussen 2017 en 2021 zal oplopen als gevolg van de dalende bezetting in het pand.  
Paswerk

Begroting / jaarrekening
De Begroting is vastgesteld. De Jaarrekening 2017 is goedgekeurd.

Pfo IASZ
Niet bijeen geweest

Bestuurlijk overleg Volksgezondheid

Bestuurdersplatform NZKG
Niet bijeen geweest.

MRA RO Zuid Kennemerland
Niet bijeen geweest.
--
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